
Eniacs användarförening 
 

Användarföreningens styrelsemöte 2023-05-15 
 

Plats: Teamsmöte 

Närvarande: Roger Bergel (ordförande), Pernilla Lundkvist, Patrik Samin samt Heléne Samuelsson 

samt Annika Lindgren och Anders Wahlandt från Eniac 

Ej närvarande: Johan Dalstad, Charlotte Eriksson och Carina Lundström 

 

1. Inledning 

Mötet öppnades och alla hälsades välkomna. 

 

2. Fastställande av ärendelista 

Dagordningen fastställdes.  

 

3. Föregående protokoll 

Föregående mötesprotokoll, från den 13 mars 2023, godkändes och lades till handlingarna. 

 

4. Information från Eniac 

Annika Lindgren och Anders Wahlandt redogjorde för information från Eniac, informationen 

bifogas till protokollet som bilaga 1 och 2. 

 

5. Inskickat från användare 

Inga synpunkter hade inkommit inför dagens möte.  

 

6. Rapporter 

Fram till den 12 maj har 194 församlingar och pastorat betalat in medlemsavgifter, vilket 

motsvarade intäkter på 58.200 kronor. Föreningen hade 223.763 kronor på banken.  

  

7. Föreningsinterna frågor 

a)  Upphandlingen av nytt lönesystem har pausats och ett nytt lönesystem väntas först vid 

årsskiftet 2024/2025. Inget möte med lönegruppen är inplanerat. 

b)   Styrelsen ska förbereda ett utskick till medlemmar och presumtiva medlemmar som ska 

skickas ut före sommaren. 

c) Nästa möte kommer att planeras in från lunch till lunch för att ge bättre förutsättningar 

för de som har långt att resa samt skapa tillräckligt med utrymme för planering av 

årsmötet den 16 november.   

 

8. Avslutning 

Mötet avlutades med tillönskan om en skön sommar. Nästa sammanträde äger rum den  

11-12 september i Mölndal.  

 

 


